
 

 

 
 

Concept verslag Raadsdebatten 

 

Datum 

 

15-10-2019 

Tijd 19:30 uur 

Locatie Raadszaal 

Voorzitter Drs. A.E.H. van der Kolk 

Aanwezigen G. Albersen (GBT), L. Beulakker-Mulder (GBT), W. Dekker (GBT),  

M.J.A. Elzinga (GBT), G. Hilberink (CU), A.T. Huisjes (CU),  

J. Jager-Lubbelinkhof (GBT), F.M. Jansen-Smelt (CDA), J.J. Jonker (SGP),  

J. Kuilder (CDA), G.  Laarman (GBT), S.C.S. Makkinga (GBT), H.J. Pape (GBT), 

S.M. Reusken (PvdA/GL), J.H.N. Sloot (GBT), R.A.M.A. Uitslag-van Riggelen 

(CDA), A. van Veen (GBT), E.F. Veltmeijer (PVV) en M.H.M. Wendels (GBT). 
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Parkeerproblemen vrachtwagens Den Ham 

Portefeuillehouder:               L.J. Harmsen 

Aangemeld:                          CDA (indiener) 

Toelichting 

Parkeerwijzigingen in Den Ham zorgen voor parkeerproblemen voor 

vrachtwagens. Hier willen wij graag met de raad over in gesprek. In de regeling 

uit 2013 "Aanwijzing plekken parkeren vrachtwagens in de bebouwde kom" 

zijn diverse locaties aangewezen die nu voor problemen zorgen. 

 

Toezegging 

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe dat hij de vrachtwagenchauffeurs in Den 

Ham goed informeert over de voortgang en de veranderingen in Den Ham 

m.b.t. de parkeergelegenheden en goed op de hoogte houdt. 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp voldoende besproken is en geen 

aanleiding geeft tot verdere agendering. 
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Voortgang onderzoek toekomstige uitvoering Wsw regio Almelo 

Portefeuillehouder:            M. van Abbema-Wijtsma 

Aangemeld:                       PvdA-GL (indiener), SGP, PVV 

Inspreker(s):                      mevrouw B. Hofmeijer namens de  

                                         Ondernemingsraad Soweco N.V. 

Toelichting 

Onderwerp: ‘Voortgang onderzoek toekomstige uitvoering Wsw regio Almelo’ 

Motivatie: de reden hiervan is dat SOWECO een belangrijk onderwerp is en er 

belangrijke keuzen gemaakt gaan worden in het komende halve jaar. De PvdA 

GroenLinks wil en vindt dat de raad hierbij nauw betrokken moet worden en 

gelegenheid gegeven moet worden om ook haar mening te geven over de 

gewenste ontwikkelingen. 

 

Mevrouw B. Hofmeijer spreekt in namens de Ondernemingsraad Soweco N.V. 

(bijlage 1). 

 

De voorzitter concludeert dat de raad op donderdag 17 oktober as. door het 

Dagelijks Bestuur van de GR Soweco nader wordt geïnformeerd in een 

informele radenbijeenkomst. In overleg met de portefeuillehouder en de 

griffier zal een datum worden gezocht waarop een extra raadsdebat over dit 

onderwerp kan worden gepland. De raad zal hierover nader worden 

geïnformeerd.  

 

 

 

 


